
PROTOKOLL nr 5 
vid sammanträde den 3/2 1975 
i Djurgårdens IF: s Överstyrelse på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Roland Erixon, 
Reine Gustafsson, 
Hilding Lövdahl, 
Kaj Alm, 
Rolf Theblin, 
Bengt Stagman, 
Ulf Örnmarker, 
Anders Holmstedt, 
Lennart Öberg, 
Karl Liliequist.

§ 53: Föregående protokoll:

Protokoll från ÖS-sammanträdet den 27/1/75 med nr 4 
föredrogs och godkändes i befintligt skick för att justeras av ordföranden.
§ 54: Inför Förtroenderådsmötet:

Föredrogs dagordning för sammanträdet senare på dagen 
med sektionsordförandena.

Genomgicks dels sektionernas framlagda budgetförslag 
dels Överstyrelsens motsvarande budget. Med vissa omräkningar godkändes 
det framtagna materialet, varav inför sektionsordförandena skulle redo
visas enbart ÖS-budgeten.

Beslöts föreslå mötet att årsmötet skall utlysas till 
den 10/11 1975 med Fältöverstens lokaler som hemvist för detsamma.
§ 53: Bingo-situationen:

Rapporterades att stora utsikter förelåge för att 
senare i veckan äntligen ett avtalsförslag skulle presenteras från Riksbingo 
AB för ÖS:s godkännande.
§ 56: Postalt:

Beslöts att till ÖS ställd post skall oöppnad inläggas 
i ÖS-rummet. Skattmästaren åtgärdar.
§ 57: Fäktsektionens skrivelser:

Beslöts att de senaste skrivelserna i olika ärenden 
från fäktsektionen skall diskuteras vid ett sammanträde med dess styrelse 
och kontaktman Kaj Alm och sekreteraren.
§ 58: Anslag ur fonder etc.:

Beslöts animera kansliet att bevaka föreningens möjlig
heter till anslag ur olika fonder med Gustaf V:s fond som närmast aktuella 
möjlighet. Skattmästaren åtgärdar.
§ 59: Beviljad ungdoms-material:

Rapporterades från Idrottsförvaltningen i Stockholm in
komna besked om tilldelning av idrottsmaterial för ungdomsverksamheten inom 
bandy, ishockey, fotboll, handboll, bordtennis.
§ 60: Orienteringsårsmöte:

Från detta meddelades stillsamma förhandlingar och om
val av hela styrelsen.
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§ 61: Tidningsfrågor:
Beslöts att undersöka förutsättningar för erhållande 

av statligt tidskriftsstöd för utgivande av ”Djurgårdaren”.
Beslöts ha den 1/4 1975 som målsättning för nästa 

nummers utgivande.
I fråga om annonser till detta åtog sig ordföranden 

känna 6-10 storföretag på pulsen för deras medverkan med välbetalda hel
sidor. Med övriga tidigare annonsörer medverkar Theblin, Erixon, Stagman, 
Holmstedt och Liliequist för tecknande av avtal. Aktionen bedömdes som 
nödvändig och brådskande.
§ 62: ÖS-representation på sektionsresor:

Beslöts fortsätta med tidigare praxis med ÖS-represen
tation vid olika tävlingsengagemang för sektionerna utanför Stockholm, och 
att Erixon/Liliequist såsom ishockeyns kontaktmän skulle närvara vid sista 
seriematchen i Umeå den 20/2 mellan Björklöven-Djurgården.
§ 63: Förslag till ny sammanträdesform:

Tog Erixon upp ett förslag om annan sammanträdesform för vinnande 
av större effektivitet och med utgångspunkt från att nuvarande arbetssätt 
måste betcknas som tungrott skissade han en mindre (kvantitativt) krets 
som sammanträder mellan de större möten, som därmed kunde inskränkas 
till en gång pr månad. Det erinrades om att ett arbetsutskott inom ÖS redan 
utsetts utan att ännu ha trätt i funktion. Beslöts ta upp Erixons för
slag vid ett kommande sammanträde.
§ 64: Uppvaktningar:

Beslöts att inför Åke Barrlings 50-årsdag den 8/2 
och Harry Wolffs 70-årsdag den 7/2 uppvakta födelsedagsbarnen med var sin 
kopia av ”silver-hästskon” med nrs 37 resp. 38.
§ 65: Nästa sammanträde:

Beslöts att hålla nästa sammanträde tisdagen den 
18/2 1975 kl. 18.00.

Härefter avslutades dagens sammanträde för att direkt 
övergå till mötet med sektionsordförandena.


